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COMARQUES 

Balaguer diu 
quejaba 
actualitzat 
elDuprocim 

La Paeria · de Balaguer 
informava ahir que ha
vía finalitzat l'actualit
zació del Document 
Únic de Protecció Civil. 
Aquest document permet 
identificar tots els riscos i 
establir els mecanismes 
de prevenció i actuació 
en cas que diferents si
tuacions de risc s'acabin 
consumant. Aquesta ac
tualització "demostra el 
compromís del municipi 
amb la seguretat i benes
tar deis seus habitants". 

Binefar aprova 
la modificació 
decredit 

· al darrer Pie 

L'Ajuntament de Bine
far va realitzar ahir el Pie 
municipal en el qual es 
va aprovar la modifica
ció de credit de 42.000 
euros per la compra d'un 
portador de feretres per 
al cementiri del munici
pi de la Llitera. Durant el 
pie també es va acordar 
la redacció del projecte 
del nou pavelló annex al 
poliesportiu del Segalar. 
D'aquest mode s'inicia 
l'expedient de contrac
tació, amb una quantitat 
de 2.400.000 euros. 
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Transports acaba les obres 
de millora de l'A-2 entre 
la ciutat de Lleida i Soses 
Les reformes van constar en la mi llora del ferm 
en les cinc vies laterals deis cinc ramals d'accés 

REDACCIÓ 
Soses 

El Ministeri de Transports 
i Mobilitat Sostenible va 
finalitzar ahir les obres de 
millora del ferm en el con
junt de les vies laterals i 
deis cinc ramals d'accés 
de l'autovia A-2 que hi ha 
en el tram de 17 quilome
tres situat entre els punts 
quilometrics 443, 460 i 
760, entre el límit de la 
província d'Osca, a l'alc;a
da de Soses, i la variant 
de Lleida. El conjunt de les 
obres ha tingut un pres
supost de 12,17 milions 
d'euros. 

Els operaris treballaven 
ahir al matí a l'altura de 
l'enllac; 446 de Soses, el 
darrer deis cinc enllac;os 
on s'havia treballat en les 
darreres setmanes per do
nar per practicament fina
litzat el projecte de rehabi
litació i millora del ferm en 
aquest tram de l'autovia. El 
gruix de les obres de reha
bilitació del ferm en aquest 

.... 

FOTO_ Transports Crespín ahir a I'A-2 mentre es realitzaven les darreres obres de millora 

tram de 17 quilometres, 
tant en els dos carrils en 
direcció Saragossa com 
en els dos carrils en direc
ció Barcelona, es van do
nar per finalitzades el pas
sat 19 d 'abril. Resta ven les 
obres de millora del ferm 

en les vies laterals i ramals 
d 'accés en tots dos sentits 
de la calc;ada que són els 
que finalitzen avui i perme
tran completar el projecte 
de renovació del ferm pre
vist en aquest tram. 

José Crespín, subdele-

gat del Govern a Lleida; 
deia durant la visita a les 
obres que "només restara 
una darrera capa fina de 
rodament al llarg deis 17 
quilometres que inclou el 
projecte", la qual s'aplicara 
més endavant confirmava. 

Tremp fa una ordenan~a municipal per 
agilitzar les sol·licituds d'obres menors 
L' Ajuntament de Tremp va 
dur a terme ahir una xer
rada informativa per assa
bentar la ciutadania de la 
nova ordenanc;a municipal 
que el consistori havia po
sat en marxa. Aquest nou 
decret permet que les sol
licituds d' obres menors tin
guin "una tramitació més 

rapida i senzilla". Aquest 
regim permet iniciar les 
obres des del moment 
del registre de la petició, 
accelerant la tramitació a 
la ciutadania. 

. Segons l'ens municipal 
de I'Ait Urgell, la presen
tació previa de la comu
nicació, acompanyada de 

la documentació exigida 
i de l'autoliquidació deis 
impostes i taxes referents 
"habilita la persona interes
sada per executar els actes 
que s'hi descriuen, i fa
culta I'Ajuntament pera la 
seva comprovació i con
trol". L'ordenanc;a duu vi
gent des del dijous 27. FOTO_ Aj. n mp lmatge de la xerrada informativa d'ahir 
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Junts de Vilaller denuncia que el 
consistori no els cedeix una sala 
El grup de l'oposició afirma que va demanar la sala de plens 
per fer una reunió amb ve"ins per fer al·legacions a un projecte 
N.CASTELLS 
Vilaller 
El grup municipal de Junts 
per Vilaller a l'oposició de
nuncia que I'Ajuntament 
no ha respost a una pe
tició que van fer el 14 de 
juny per a sol·licitar l'ús 
d'un espai municipal per 
fer una reunió amb ve·ins i 
presentar-hi les al·legaci
ons al projecte de polies
portiu municipal. Junts va 
demanar la sala de plens 
per al 25 de juny a les 
200.00 hores i encara no 
ha obtingut la resposta de 
I'Ajuntament. Les al·lega
cions al projecte que Junts 
van presentar ahir consi-

FOTO_ N.C. lmatge de I'Ajuntament de Vilaller 

deren que no és una obra 
de primera necessitat, que 
no és factible economica
ment el seu funcionament 
ni manteniment perque els 
600.000 euros inicials no 
són suficients. Junts pro-

posa un canvi d'ubicació 
de l'obra, la certificació de 
!'empresa, la supervisió de 
la Diputació i plantegen 
com alternativa d'inversió 
la reforma del local social 
Montidro. Per la seva ban-

El teleferic de la Vall Fosca estrenara 
la temporada d'enguany el3 de juliol 
El teleferic de la Vall Fosca reversible de Saliente i obre ha el teleferic, i que es va 
iniciara el dia 3 de juliol la cada estiu pels excursio- firmar per primer cop l'any 
temporada turística coinci- nistes i famílies que vulguin 1989. En concret, enguany 
dint amb el 35e aniversari accedir a 2.200 metres al la companyia energetica en 
de la signatura del primer Pare Nacional d'Aigüestor- fa la cessió pera usos turís
conveni que va facilitar-ne tes i Estany de Sant Maurici. tics al consistori des de 1'1 
!'obertura al transport de vi- Aquesta iniciativa és possi- de juliol al 30 de setembre, 
.atgers. El teleferic, propietat ble gracies a la renovació després que la Direcció de 
d'Endesa, es va construir d'un conveni entre Endesa Transports i Mobilitat hagi 
per atendre les necessitats i I'Ajuntament de la Torre certificat que reuneix totes 

da, l'alcaldessa de Vilaller, 
Maria José Erta, va mani
festar que "I'AJuntament 
cedeix els locals a asso
ciacions del municipi gra
tu"itament, sempre i quan 
sapiguem l'acte que es 
desenvolupa i l'aforament 
previst i d'aquestes con
dicions no en tenim cons
timcia". Sobre les al·lega
cions, Erta afegeix que "al 
pie del 15 maig es va apro
var per majería el projecte 
del poliesportiu i Junts van 
fer les mateixes preguntes 
i ja van ser contestades per 
l'arquitecte que va confec
cionar l'avantprojecte del 
poliesportiu". 
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Leonor sera a 
Talamamb el 
rei per lliurar 
els despatxos 

La princesa Leonor 
acompanyara per prime
ra vegada a Felip VI al 
lliurament de despatxos 
a la nova promoció de 
l'escala de sotsoficia
les que se celebrara en · 
!'Academia General Basi
ca de Talarn (Lieida) el 5 
de juliol, l'endema passat 
que surtí com a alferes 
de Saragossa. L'hereva 
al tren rebra el despatx 
d'alferes de mans del seu 
pare el dia 3 a 1' Academia 
General Militar de la ca
pital aragonesa, en pre
sencia de la reina Letizia i 
la seva germana. Leonor 
de Borbó, vestida amb 
!'uniforme caqui, s'estre
nara amb el seu pare en 
el lliurament els diplomes 
a Talarn. 

de transport de la central de Capdella, municipi on hi les condicions de seguretat. FOTO_ L. M lmatge del teleferic de la Vall Fosca 
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